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「廿克」會員計劃 ‘20gram’ Membership Scheme    

                      

成為會員方法 Becoming member 
1) 單次購物滿$500 並填妥表格即成為會員 或  

Single purchase of $500 or more and complete the application form OR 

2) 如有「廿克」現屆會員作推薦人，被推薦人則只需購物滿$350 並填妥表格即

可成為會員。If referred by a current ‘20gram’ member, single purchase of $350 only and complete the 

application form 
備註：必須於購物後 7 天內 (包括購物當日) 作出會員登記，逾期無效。 

Remark: Application must be completed within 7 days of purchase (including day of purchase). Late application will be void. 

會員優惠 Members’ privileges 

1) 入會即享一張 10%網上購物折扣優惠券於下次網上購物使用（有效期 1個月） 
10% off online purchase discount coupon for use at next online purchase (valid for one month) 

2) 於網上單次購物滿$380免該次運費*Free delivery for each single online purchase of over $380 
*只限於送貨至順豐標準快遞覆蓋範圍，如有需要，客人需自付額外順豐的附加費用。Only applicable for delivery to areas 

supported by S.F. Standard Express. Member will bear any extra cost incurred charged by S.F. Express 

3) 專享不定期會員限定推廣優惠 Enjoy periodic promotional offer limited for members 

備註：入會成功後你將透過電話 whatsapp/電郵收到優惠碼。請確保於表格內正確輸入閣下之電話及電郵以接收優惠。You’ll 

receive the discount code via whatsapp/email. Please ensure that you provide accurate contact information in the application form. 

積分計劃優惠 Points system 

1) 會藉有效期內每消費$1 可獲 1 會員積分。成為會員當次購物之金額將不作積

分計算。Awarded one membership point for each dollar purchased. The amount purchased for first joining 

membership shall not be counted towards membership points 

2) 會員可利用積分於下次網上購物時換取不定時推出的禮品 
The points could be used to redeem various gifts in next online purchase 

3) 一旦成為會員，會藉及積分永久有效 
Membership and membership points are permanent 

備註：（１）會員可透過 whatsapp 「廿克」查詢積分* Please whatsapp ‘20gram’ for enquiring points accumulated 

（２）「廿克」保留權利改變會員政策而不先作出通知。故建議會員定期使用積分換領禮品。20grams reserves the rights to 

make changes to membership policy without notification. Members are advised to utilize the points accumulated regularly. 

介紹朋友優惠 Referral discount 

1) 每成功推薦一位朋友成為會員，推薦者將獲取 200 積分及一張 10%網上購物

折扣優惠券 （有效期 1 個月）For each successful referral, referee will receive 200 membership 

points and one 10% off online purchase discount coupon for use at next online purchase (valid for one month) 

2) 被推薦者買滿$350 並填妥入會表格，於下次網上購物時即獲贈 2 包黑芝麻醬

隨身包 The referee shall receive two FREE packets of black sesame paste in next online purchase upon 

successful membership application  

 

會員表格 Application Form 


